
	

	
Referat	af	afdelingsbestyrelsesmøde	d.07.12.2016	kl.	17.30	
Fælleshuset	i	34A	
	
	
Deltagere:	Qasir,	Karin,	Kirsten,		Jannie,	og	Steen	BJ	
Afbud:	Karsten	
	
Dagsorden	

1. Valg	af	dirigent	og	referent	
2. Godkendelse	af	dagsorden	
3. Godkendelse	af	referat	fra	sidste	møde	
4. Nyhedsbrev	vedr.	Helhedsplan/v.	Johanne	
5. Nyt	fra	administrationen/opfølgning	af	punkter	fra	sidst	
6. Budgetkontrol/aktionsliste	
7. Bestyrelsens	konto,	hvordan	skal	den	bruges	(konto	119)	
8. Forslag	om	fælles	frokost	med	driften	og	de	frivillige	i	januar	
9. Indkøb	af	IPADS	
10. Kommende	møder/	kurser	
11. Haver	næste	år	–	oplæg	til	diskussion	er	rundsendt	
12. Hvordan	får	vi	fællesspisningen	i	gang	igen?	
13. Ny	aktivitetskoordinator	
14. Nyt	fra	styregruppen	og	ABC	
15. Nyt	fra	kassereren	
16. Nyt	fra	udvalgene/aktiviteterne	
17. Evt.	

	
	
	



	
Ad	1	 Qasir	og	Gertrud	
Ad	2	 Pkt.	4	og	11	udgår,	ellers	ok	
Ad	3	 Referat	fra	sidste	møde	godkendt	
	
Ad	5	 Bo-Vest	har	lavet	trivselsundersøgelse	blandt	driftspersonalet.	
	 100%	besvarelse	i	Blokland,	trivsel	og	tilfredshed	ligger	omkr.	90%.	
	 Vigtigt	at	vi	alle	er	med	til	at	fastholde	deres	arbejdsglæde,	og	det	er	vi		
	 med	på.		Steen	laver	årsplan	sammen	med	driften.	

Der	kommer	en	ny	elev	d.	20.2.	fra	Askerød.	Skal	være	her	i	½	år.	
DKT	har	søgt	om	tilladelse	til	opsætning	af	overvågningskameraer,		
Men	endnu	ikke	fået	svar.	De	er	i	fuld	gang	med	opsætning	af	kameraer	
og	etablering	af	adgangskontrol	til	kældrene	i	blok	F.	
Vejbumpene	langs	blok	F	og	ved	materialegården	er	nu	monterede	–	og	
de	virker.	Man	er	nødt	til	at	sænke	farten,	for	at	det	ikke	skal	gå	ud	
over	bilen.	Dejligt.	Der	holder	stadig	biler	parkerede	i	rundkørslerne.	
Refleksmalingen	på	stenene	langs	blok	F	trænger	til	en	opfriskning.	
Stadig	problemer	med	biler	som	køres	ind	over	græsset	fra	Sletteland.	
Evt.	opsætning	af	blomsterkasser	og	bænke.	
Ny	aftale	med	YouSee	godkendt.	
	

Ad	6	 Qasir	efterlyser	registrering	af	fordeling	af	betaling	for	kopiforbrug	
mellem	Blokland,	Banehegnet	og	Solhusene.	Steen	sørger	for	fremtiden	
for	at	holde	regnskab,	så	Blokland	kun	skal	betale	for	egnen	kopiering.	

	 Ellers	intet	at	bemærke.	
	
Ad	7	 Tvivl	om	forskellen	mellem	rådighedsforløb	og	de	sædvanlige	10.000	

kr.	på	konto	119.	Steen	mener,	beløbene	kan	slås	sammen,	men	han	
undersøger	det.		De	2000	kr.	fra	fællespisningen	skal	ikke	figurere	
under	klubber.	

	
Ad	8	 Frokost	med	ejendomskontoret	,	ABC	og	de	frivillige	i	januar.	Jannie	

foreslår	mad	fra	smageriet.	Karin	og	Gertrud	står	for	frokosten.	



Ad	9	 Indkøb	af	4	IPADS	vil	koste	hhv.	21.495	eller	27.745	for	64	eller	125	GB	
sort	model.	1	stk.	eksterne	tastatur.	

	 Steen	spørger	Brian	hos	BO-Vest,	men	vi	regner	med	at	64	GB	er	nok.	
	
Ad	10	 Beboermøde	d.	16.3.17.	Kirsten,	Jannie	og	Gertrud	er	på	valg.	
	 Karin	ønsker	ikke	genopstilling.	

Indkaldelse	skal	ud	senest	16.2.	
	

Ad	12	 Vi	venter,	til	vi	får	en	ny	koordinationsmedarbejder,	men	tænker	videre	
over	forskellige	muligheder.	

	
Ad	13	 Ansættelsessamtaler	i	februar.	Qasir	og	Gertrud	sidder	i	udvalget	

sammen	med	Trine,	Steen	og	Mette	Duekilde.	Ansættelsesproceduren	
er	planlagt	på	sidste	styregruppemøde,	se	referat	fra	
styregruppemødet.		

	
Ad	14	 De	sidste	penge	fra	ABC	er	nu	brugt	på	materialer	til	afskærmning	af	

stenovnen,	underskåle	til	potterne	ved	Fælleshuset	og	gødning	til	
blomster	mm.	til	næste	år.	

	
Ad	15	 Karin	afslutter	regnskab	sammen	med	Steen	d.	14.1.17	
	
Ad	16	 Aktivitetsgruppen	har	ændret	tider	fra	det	nye	år	til	14-17	torsdage	i	

ulige	uger.	De	holder	juleafslutning	d.	12.12.	kl.	13.	
	 Banko	starter	igen	i	januar.	
	
Ad	17.		 Jannie	efterlyste	evaluering	af	julefesten	og	påskønnelse	af	sin	indsats.	
	 Kort	diskussion	om	festen.	De	voksne	hyggede	sig.	Forskellige	

opfattelser	af	planlægningsforløb	og	festens	indhold.		
	
	
	
Referent	Gertrud	
d.	11.12.16	


